
Zápis z jednání Školské rady ze dne 9. října 2012 

Základní a Mateřská škola Klecany 

Přítomni: za pedagogický sbor : Bronislava Bendová, Zuzana Kulštrunková,  
Eva Staňková, 

za zřizovatele:  Mgr. Filip Kadlec Dr., Martin Křemen 
za rodiče :   Ivana Makovičková, Mgr. Stanislav Skala  
host :    Mgr. Vladimír Lacina, ředitel školy 
 

Omluveni: za zřizovatele:  Bc. Klára Kumštová 
za rodiče :   Markéta Kubíčková 

 

Program jednání           

1. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2011/2012 
2. Různé  

 

Průběh jednání           

1. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2011/2012 
 

Členové ŠR obdrželi od ředitele školy návrh výroční zprávy elektronicky v dostatečném 
časovém předstihu před zasedáním ŠR. Ředitel školy krátce výroční zprávu představil. 
Bylo vzneseno několik dotazů, které byly zodpovězeny a drobnějších připomínek, které byly 
zapracovány. Na návrh členů ŠR byla zpráva doplněna o více informací o studijních úspěších 
žáků (např. srovnávací testy v 5. ročnících).  
 
Zpráva byla poté schválena dle § 168 odst. 1 písm. b. Školského zákona. 
( 7 HLASŮ PRO ) 

 
2. Různé 

 
Kapacita školní družiny 
Proběhla diskuze o podnětu jednoho z rodičů ohledně chybějící družiny pro 4. a 5. ročníky. 
Současná situce není optimální. Škola nabídla možnost klubu volného času. Bohužel o něj 
nebyl dostatečný zájem, pravděpodobně kvůli jeho finanční náročnosti. 
Škola má požádáno o navýšení  na 168 žáků pro příští rok. Rozšíření družiny závisí na 
schválení finančních prostředků krajem. 

 
 
 



Možnosti přípravy žáků na přijímací zkoušky v rámci školy 
Paní Makovičková vznesla dotaz ohledně přípravy žáků 5. ročníků na přijímací zkoušky  
na střední školy. Ředitel školy informoval, že by to bylo možné jako osobní iniciativa učitelů 
v rámci konzultačních hodin. Škola může poskytnout prostory, ale není v jejích možnostech 
toto organizovat. 
 
Příprava koncepčního materiálu dalšího rozvoje 
Byl diskutován další rozvoj areálu školy a školky. Školská rada by se ráda dle svých možností  
a kompetencí podílela na tvorbě koncepce rozvoje školy. Ředitel školy přislíbil předložení 
písemného materiálu, na jehož dalším zpracování by se členové mohli podílet.  

 
Termín dalšího jednání Školské rady 
Termín dalšího jednání Školské rady je předběžně stanoven na 20.11.2012 v 17:30.  
   
 
V Klecanech dne 9.10.2012. 
Zapsal Mgr. Stanislav Skala 


